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   י' באייר -1.5.2023ועדת איכות הסביבה  -פרוטוקול 
  משתתפים

מנהל  -טל גבורה, נציג ארגונים סביבתיים -גיורא בן משי, מנהלת אגף שפ"ע -יו"ר חברי הועדה:
    .אלי גרונר -, נציג ציבוראמיר שפיר -מרחב הר הנגב רט"ג

לורן אורנשטיין, אחיה אייברס, נדב סילברט, רחל אלפרט, עירא הדני, יעל לוי, עמרי    נוכחים נוספים:
    .רדק , רחלשגיא, טלי בר, יהונתן דוד

    מצורפת מצגת שהוצגה במהלך הישיבה.
    -סדר היום המוצע

  הצגת מטרות הוועדה . 1
פרויקטים קרובים ותוכנית עבודה כללית לשנת  תחום העיסוק, -הצגת היחידה הסביבתית  . 2

2023  
  מטרות ונושאים לדיון בוועדה הבאה . 3
    דיון פתוח, קבלת המלצות על פי רוח הרוב. -אופן התנהלות הוועדה . 4

 
   מצגת שהוצגה בפני הועדה. קובץ מצורף:

 
   עיקרי הדברים

הקרובה, להכיר את לחשוב על תוכנית עבודה של הועדה לשנת  -מטרות הישיבה הנוכחית . 1
היח' הסביבתית והקשר בין הוועדה, הכרות עם תוכניות בעבודה כרגע, התייחסויות של 

    הציבור.
יש נושאים שעולים במסגרת מפגשי הוועדה והיא ממליצה על נושאים  -מבנה הועדה

    להחלטת הוועדה.
להצבעה  הוועדה התכנסה כיום בהרכב חסר, בישיבת המליאה הקרובה בתחילת יוני יעלה . 2

פרוטוקול    נציג המליאה הנוסף. ואני מזמינה אתכם להצטרף להיות חברי הוועדה כנציגי ציבור.
הישיבה יפורסם באתר וכך גם המצגת המוצגת. הנושאים שבהם אמורה הועדה לאיכות הסביבה 

נדון זה נושאים כלליים ועכשיו הייתי רוצה לפתוח את זה להתייחסות של אילו נושאים  -להתעסק בהם
    בהם בתקופה הקרובה.

בישיבת המליאה הבאה בתחילת יוני יעלה להצבעה נציג המליאה  -מילוי התפקידים החסרים . 3
הנוסף, כמו כן יציעו תושבים המעוניינים לקחת חלק רשמי בעבודת המליאה וגם זה יעלה בפני 

    המליאה לאישור.
נת הסביבה ונושאים להתעסק בנושאים של המשרד להג -תפקידה של היחידה הסביבתית . 4

התנהלות שוטפת של  -תפעול שוטף ( מחזור, אנרגיות מתחדשות -נוספים שרלוונטים למקום
(לקהלים רחבים, תיירות וחינוך לבתי ספר , בני הנוער, תושבים) ותכנון  -היישוב), חינוך והסברה 

נושאים שקשורים היחידה הסביבתית נותנת התייחסויות סביבתיות להיתרי בנייה ולכל ה -ואכיפה 
לזיהומים אוויר, אור, רעש וכדומה. כרגע לי ביח' הסביבתית אין יכולות אכיפה. כרגע יש לנו את פקחי 

למועצה יש חוק עזר של איכות הסביבה שמתעסק בנושאים סביבתיים ויש לנו את  -העזר העירונים
יש את הרט"ג בשטחים המשרד להגנת הסביבה שיש לו יכולות אכיפה שונות כמו המשטרה הירוקה ו

זה לא אישור אלא  -שאינם בשטח העירוני. התייחסויות סביבתיות נצרכות לקראת יציאה לבנייה
יותר  -התייחסות להיתר. היח' הסביבתית היא הצד הרך יותר של התפעול. לדוגמא במחזור 

    התקשורת מול תאגידי המחזור, ההסברה.
    המועצה לקהל הרחב. סדר יום יפורסם באתר -אופן התנהלות הועדה . 5

זמן להעלות התייחסות חופשית והערות הציבור הרחב,  -חצי השעה האחרונה של הישיבה
    נושאים חופשיים שיועלו יכנסו לסדר היום של הישיבה הבאה.

הצגת נושא לסדר היום ילוו בנתונים, בחומר רקע ובהצעות קונקרטיות. הצעה שתגיע ללא 
    על סדר היום. נקודות מרכזיות לנושא לא תעלה
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    -נושאים לדיון בוועדה הקרובה  . 6
  גינון .עלה רבות בישיבות הקודמות של הוועדה. אם הנושא יעלה בשנית, צריך

להיות לאחר התבוננות בפרוטוקולים האחרונים, למידת המסקנות, הלקחים ותוכנית 
    אופרטיבית לדיון.

  לקראת פרויקטים גדולים  -נושא התשתיות והקבלנים. דורש טיפול והתייחסות
מפגעי אבק, רעש ושעות עבודה.  -צריך לתת התייחסות למענה  -הצפויים בעתיד

    תפקיד הוועדה בנושא זה הוא המלצות למנגנוני פיקוח ואכיפה.
  צל וגינון והצללות שאינן "חיות". תיאור המצב הקיים, נקודות  -הצללה ביישוב

  תורפה והצעות לשיפור
 ל אי שביעות של התושבים, סביבות הפחים והאווירה הכללית מו -ניקיון המרחב

    ביישוב היא שצריך לפתור את עניין הפסולת.
    הוא להציף בעיות וייצוג הציבור. לייצר מדיניות והמלצות למליאה.תפקיד הוועדה  . 7

 

   סיכום והחלטות
    הפצת פרוטוקול ומצגת הישיבה באתר המועצה. . 1
. המעוניינים 21.6.23נים נא לפנות לסיוון להרשמה עד ההמעוניי -גיוס נציג ציבור נוסף  . 2

    בכניסה לנציגות בוועדה יועלו להצבעה בישיבת המליאה הבאה בתחילת יוני.
    כמו כן, בישיבת המליאה הבאה יבחר נציג מליאה נוסף.

    , ז' בתמוז תשפ"ג.26.6.23הוועדה הבאה תתקיים ביום שני  -לצורך התנעת העבודה . 3
קבלנים ועבודות פיתוח, ניקיון המרחב  -לדיון בישיבת הוועדה הבאה  נושאים שנבחרו . 4

    הציבורי, הצללה, גינון (עדכון הנעשה).
היסטוריה, מציאות קיימת והצעות  -צוותי עבודה קטנים שיציגו במהלך דיון הועדה את הנושא . 5

    לעלות למליאה.
פת היישוב, מטר שטחים פתוחים ושמירת הניקיון במעט -נושאים שעלו וידונו בהמשך . 6

    היערכות לטיפול בפסולת ואשפה. -הפרסאידים
 

התקשורת עם הצוותים יתכנסו ביחד עם סיוון, מנהלת היח' הסביבתית,  -הערה לצוותי העבודה
   .אך ורק על ידי עובדי המועצהגורמי המועצה תעשה 

 
 סיוון קויפמןכותבת הפרוטוקול : 

 
 
 
 
  


